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 Referat / orienteringssaker 
 Sammendrag: 

• Jubileumsmarkering: 3. desember var det markering for medlemmer som 
har vært i LO i 40 år og Fagforbundet i 25 år. Av de medlemmene som 
møtte var det meget positive tilbakemeldinger. De koste seg og satte pris 
på denne tilstelningen.   

• Uttalelse fra medlem i Fagforbundet Orkland  

«1. Sykelønnsordninga er en hardt tilkjempet rettighet som må beholdes. 
Karensdag og andre reduksjoner vil bare ramme de som er lavest på 
rangstigen og som har det tøffest fra før.  
2. Jeg er overbevist om at DÅRLIG LEDELSE på alle nivå, kan tilskrives ganske 
mange prosent fravær. Folk må bli SETT og føle at de betyr noe. Sånn er vi 
ganske like og enkle alle sammen. Det er ikke værre.  
3. Dernest er DÅRLIG ORGANISERING, som forøvrig også er dårlig ledelse, en 
del av svaret. Ser enkelte sykehjem begynner å tilrettelegge med mer variasjon 
i lengde på vakter og den enkeltes behov. Veldig positivt!!  
4. REDUSER det administrative leddet. Bruk mer ressurser på de som faktisk 
utfører jobben i barnehage, skole og helsevesen. Flere hender der, vil gjøre 
arbeidsdagen lettere og bidra til lavere sykefravær.  
Min anbefaling er at Almlid i NHO og andre som representerer ledersjiktet, 
først leter etter svaret i egne rekker, før de går løs på de aller svakeste i 
samfunnet.»  

Styret vurderer om dette skal sendes inn til fylket som en uttalelse.   

 Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

Elisabeth Opphaug 

Nina Olsen 

 

  Forslag til vedtak: 

 Styret tar orienteringen til etterretning. 
__________________________________________________________________________ 
 
01/25  Medlemsutvikling 
  Sammendrag: 

Månedlig rapport fra fylke.  
13 - pr. 02.01.2025.xlsx  
  
I 2024 har det vært en økning på 21 medlemmer totalt. Siste måned er det 
minus 16 stykker. Yrkesaktive er det en økning på 29 stykker i 2024, minus 4 
siste måned. Frafallet den siste måned er vasking av elev- og student-

https://fagforbundetorg.sharepoint.com/:x:/r/sites/313-FagforbundetOrkland-FraStyret/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7B5558FA4B-09BB-4599-B9C0-6244E1E3D310%7D&file=13%20-%20pr.%2002.01.2025.xlsx&action=default&mobileredirect=true


 
medlemskap. Det kommer til å komme flere utmeldinger på disse når hele 
lista er gått igjennom. Det har også vært medlemmer som har gått ut på grunn 
av manglende oppfølgning (kompetansesenteret). Så er det en flukt til Delta, 
fra yrkesseksjonen helse og sosial.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Nina Olsen 
   
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar orienteringen til etterretning. 
 
 
 
 



 
  

 
02/25 Regnskap 
 Sammendrag: 

Regnskap pr. 31.12.2024.  
 
Følgende hadde ordet: 
Jan-Rune Erlandsen 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar regnskapet til orienteringen. 

__________________________________________________________________________ 
 
03/25  Handlingsplan 2024 - 2025  
  Sammendrag: 

Styret satte opp handlingsplan for to år ved styresamling på Oppdal, i 
november 2023. Den ble vedtatt på årsmøte i januar 2024.  
Handlingsplan ble gjennomgått ved styresamling på Oppdal 29. november 
2024. Mange av sakene er saker som går kontinuerlig.   
Status for handlingsplan er at vi er i rute.   
2024 - 2025 Handlingsplan Fagforbundet 313.docx  

   
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret tar saken til orientering. 
___________________________________________________________________________ 
 
04/25  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Fagforbundet Orkland skal stimulere sine medlemmer til å ta videre utdanning 
/ kompetansehevning. Vi gir kr. 3000,- i stipend pr. dato. For at det skal bli 
mere motiverende å ta denne kompetanse, så øker vi stipend utbetaling til kr. 
3500,-  
 

Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 
  Forslag til vedtak: 

For å stimulere medlemmer til å søke stipend, så økes stipendet til kr. 3500,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

https://fagforbundetorg.sharepoint.com/:w:/r/sites/313-FagforbundetOrkland-FraStyret/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7BD4094627-25E1-4D0C-B933-6C1B71208228%7D&file=2024%20-%202025%20Handlingsplan%20Fagforbundet%20313.docx&action=default&mobileredirect=true


 
Søknad om stipend skal være begrunnet med søkersted og periode for 
studiene. Fagforbundet Orkland følger fagforbundet sentralt sine rettingslinjer 
for utbetaling av stipend.  
 
Sak 2: 
Søknad om stipend til videreutdanning. Prosjektledelse i offentlig sektor for 
Fagforbundet. Søker om støtte til semesteravgift og stipend.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 

Forslag til vedtak: 
Det må søkes om stipend sentralt, og legges ved dokumentasjon på mottatt 
utbetaling, så utbetales resterende inntil kr. 3500,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 3: 
Søknad om stipend.   
Hei. Jeg har tenkt på å melde meg på et kurs om spesped. for barne- og 
ungdomsarbeider. Det koster 4500 kr. Jeg lurer på om fagforbundet kan dekke 
noe eller hele beløpet. 
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Elisabeth Opphaug 
Nina Olsen 
 
Forslag til vedtak: 
Det må søkes om stipend sentralt, og legges ved dokumentasjon på mottatt 
utbetaling, så utbetales resterende inntil kr. 3500,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 4: 
Søknad om stipend.  
Jeg jobber i Orkland kommune Psykisk helse og rus, avdeling Litjgårdsveien. I 
tillegg går jeg en videreutdanning i Molde, VIPHRA Tverrfaglig 
videreutdanning i psykisk helse-, rus- og avhengighetsarbeid. Denne 
videreutdanningen er svært relevant for jobben jeg gjør, og arbeidsplassen 
hadde også ett ønske om at jeg gjennomfører dette studie.   
Jeg er medlem av Fagforbundet og ønsker derfor å søke lokalt om ekstra 
midler for å gjennomføre dette studiet.   
 
 



 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Det må søkes om stipend sentralt, og legges ved dokumentasjon på mottatt 
utbetaling, så utbetales resterende inntil kr. 3500,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 5: 
Søknad om stipend.  
Har hatt en samtale med HTV om muligheter for å søke støtte til 
videreutdanning/kurs.  
Hun sa jeg kunne søke både lokalt og sentralt, så lenge arbeidsgiver ikke gir 
støtte.  
Jeg søker lokalt i første omgang, og krysser fingrene for positiv 
tilbakemelding.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Det må søkes om stipend sentralt, og legges ved dokumentasjon på mottatt 
utbetaling, så utbetales resterende inntil kr. 3500,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 6: 
Søknad om støtte. Vedlagt ligger søknad om støtte til tur med faglig innhold 
for servicetorget.  
Vi er 10 stykker fra skranke/sentralbord og arkiv/dokumentsenter som skal 
være med.  
I og med at dette er en blåtur også, så er ikke sted og bedrift navnet i 
søknaden.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Elisabeth Opphaug 
 
Forslag til vedtak: 
Styret gir ikke støtte til tur, som i hovedsak ikke er kurs/konferanser i regi 

Fagforbundet. Søknad avslås. 

 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 



 
 
Sak 7: 
Søknad om støtte.  
Jeg ønsker å søke om støtte til dekning av reise- og oppholdsutgifter i 
forbindelse med min videreutdanning til fagskoleingeniør i drift og sikkerhet 
ved Fagskolen Innlandet i Gjøvik. Utdanningen er et deltidsstudium over fire 
år, med seks samlinger per skoleår. Jeg er nå inne i det andre året av studiet. 
Utgiftene per samling ligger på ca. 5 000–6 000 kroner og dekker hovedsakelig 
reise, mat og overnatting. Jeg søker derfor om et støttebeløp på 5 000 
kroner.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Det må søkes om stipend sentralt, og legges ved dokumentasjon på mottatt 
utbetaling, så utbetales resterende inntil kr. 3500,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 8: 
Søknad om støtte.  
Vi er 2 stykker som skal på kurs. Ønsker å søke tilskudd til overnatting vedr. 
kurs vi har etterspurt i lang tid. Har fått med arbeidsgiver på å dekke 
kursavgiften.  
På grunn at vi bor i ytre del av kommunen må vi stå opp midt på natta for å 
kjøre opp til Oppdal. Vi ønsker å søke styret i fagforbundet om å dekke 
opphold for en dags overnatting  
Ved Quality Hotel, Oppdal.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret gir inntil kr. 8000,- per deltaker mot dokumenterte utgifter. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 9: 
Jeg ønsker med dette å søke om støtte i forbindelse med min 
videreutdanning. Studiet, IT-drift og sikkerhet, startet jeg i 2023 ved Fagskolen 
Innlandet på Gjøvik skal være ferdig i 2027. Studiet er samlingsbasert, og det 
er lagt opp til 3 samlinger før jul og 3 samlinger før sommeren. Beløpet jeg 
ønsker å søke støtte om tilsvarer en samling og gjelder i hovedsak transport, 
overnatting og måltider. Jeg ønsker derfor å søke om 5000 kroner i støtte.  



 
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Det må søkes om stipend sentralt, og legges ved dokumentasjon på mottatt 
utbetaling, så utbetales resterende inntil kr. 3500,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 

05/25  Innkommende saker til Årsmøte 
  Sammendrag: 
  05/25-1 

Bevilgninger. Det er flere som søker bevilgninger. Det kan være til 
organisasjoner som driver med hjelpesendinger til humanitært arbeid. 
Fagforbundet Orkland har tidligere bevilget til TV- aksjonen, Latvia-hjelpen, 
Mostar.    

 
  Forslag til vedtak: 

Styret ønsker å disponere kr. 50 000,- til bevilgninger. Legger frem forslag til 
vedtak til årsmøte.   

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
 
  05/25-2 

Møtegodtgjørelse for styremøter. Møtegodtgjørelsen for styremedlemmer 
har siden 2019 vært på kr. 400,- pr møte.   
Styremedlemmene gjør en jobb imellom styremøtene, og legger ned en 
innsats på fritiden. Styret forslår å øke møtegodtgjørelsen til kr. 500,- pr. 
møte.  
Møtegodtgjørelsen for leder og sekretær holdes uendret.   

 
  Forslag til vedtak: 

Styret ønsker å øke møtegodtgjørelsen til kr. 500,- pr. møte. Legger frem 
forslaget til vedtak til årsmøte.  
 

  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 



 
05/25-3 
Frikjøp av leder. Leder av fagforeningen har inntil 20% frikjøp til å utføre de 
oppgavene som ligger til vervet.   

  
Styret ønsker å øke frikjøpet til leder til inntil 60%. Fagforeningen blir tillagt 
flere oppgaver som skal løses. For å drive fagforeningen så skal styrevedtak og 
vedtekter følges opp, så kreves det mere av leder.  
I en fagforening så er det mange avtaleområder. For å ivareta de 
medlemmene som er i de mindre avtaleområder, som ligger under private og 
interkommunale arbeidsplasser, så kreves det ekstra ressurser. Det er 
oppgaven til fagforeningen å ivareta disse.   
For å følge opp medlemmene i de mindre avtaleområder, følge opp drifta av 
fagforeningen, følge opp vedtak og vedtekter, og øvrige medlemmer, så 
ønsker styret å utvide frikjøpsdelen fra inntil 20% til 60%.  
 
Forslag til vedtak: 
Styret legger frem saken som vist til årsmøte.  
 

  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 

 
06/25  Budsjett 2025 
  Sammendrag: 
  Kasserer legger frem forslag til budsjett 2025.   
  

Det som styret må prioritere mest for 2025 er organisasjonsarbeid. Det med å 
sende medlemmene på kurs, konferanser og stimulere til å søke stipend må 
være en prioritert oppgave. Arrangere konferanser og foredrag med tema 
som de enkelte yrkesseksjonene kan arrangere. Vi skal også drive med 
medlemspleie. Det må være aktiviteter som de kan delta på.   

  
Det kommer til lisenser dette året. Lisenser for iPad og brukere til 
Fagforbundet.org.   

   
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Jan-Rune Erlandsen 
  Nina Olsen 
  Elisabeth Opphaug 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret legger frem budsjett 2025 til endelig behandling til årsmøte. 
 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
 



 
___________________________________________________________________________ 

 
07/25  Årsberetning 2024 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av årsberetningen 2024. 
 
  Forslag til vedtak: 

Leder sender ut årsberetning til alle styremedlemmer snarest etter styremøte. 
Alle leser gjennom og melder tilbake eventuelle endringer. Etter eventuelle 
endringer er mottatt og korrigert, legger styret frem årsberetningen til 
årsmøte som vist. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 
     
08/25  Delegater til Landsmøte og Landskonferansen 
  Sammendrag: 

Forslagsfrist til dagsorden punkt 8 og 9, Delegater til Fagforbundets 
Landsmøte og Landskonferansene til yrkesseksjonene, pensjonist og 
ungdom. 
Jf. Vedtektenes §13.2.4 skal Fylkesmøte velge delegasjon fra Trøndelag til 
Fagforbundets Landsmøte og yrkesseksjonene, ungdom og pensjonist sine 
Landskonferanser. Fagforeningene inviteres til å foreslå delegater til de 
respektive delegasjonene. Delegasjonene til Landskonferansen vil ta 
utgangspunkt i de nyvalgte styrene med vara, øvrige plasser og varaplasser 
velges ut ifra de innkommende forslagene. Frist for dette settes til 7. februar 
2025. Forslagene merkes med dagsordenpunkt. 

 
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
 
  Forslag til vedtak: 

Styret sender inn forslag på leder som delegat til Landsmøte 2025. Leder 
representerer avtaleområde Samfunnsbedriftene, som er et mindre 
avtaleområde, der hvor KS er den tyngste aktør. I tillegg så sender 
Fagforbundet to observatører som møter i to dager ved Landsmøte. 
Forslag på at yrkesseksjonslederne representerer Landskonferansen for 
yrkesseksjonene. 
Ungdomsutvalget og pensjonist- og uføreutvalgsleder foreslås til sine 
Landskonferanser. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
 
___________________________________________________________________________ 
     



 
09/25  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt på neste styremøte. 
 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 
   
Ida Marie Erlandsen 
Referent 


